
 

 

 

 

 

 

 
LATVIJAS  REPUBLIKA 

VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBAS DOME 
Reģ.Nr.90009114839, Norēķinu konts LV16UNLA0050014283134, AS SEB banka, kods UNLALV2X  

Semināra iela 9, Valka, Valkas novads, LV-4701, tālr.64722238, E-pasts: novads@valka.lv 

 

 PAŠVALDĪBAS DOMES SĒDES PROTOKOLS 
Valkā 

 
2023.gada 29.jūnijā          Nr.15 
 
Sēde sasaukta 2023.gada 29.jūnijā pulksten 10:00    
Sēde atklāta 2023.gada 29.jūnijā pulksten 10:00     
Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē. 
Tiek veikts domes sēdes audiovizuālais ieraksts. 
 
Sēdi vada – Valkas novada pašvaldības domes priekšsēdētāja Gita Avote 
Protokolē – Valkas novada pašvaldības Juridiskās nodaļas vadītāja vietnieks juridiskajos jautājumos 

Aleksandrs Golubovs 
 
Piedalās deputāti: Gita AVOTE, Viesturs ZARIŅŠ, Vents Armands KRAUKLIS, Vilmārs VESINGI, 
Aigars ROGA, Guntis ALBERGS, Dace BAŠĶE, Sandra PILSKALNE, Agnis BIRKAVS, Andris DAINIS, 
Unda OZOLIŅA, Jānis ANŽE (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā), Kristaps SULA (piedalās 

attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 
 

Nepiedalās deputāti: Agris KRASTIŅŠ – aizņemts pamatdarbā 
Juris ŽUROVIČS – aizņemts pamatdarbā 
 

Valkas novada pašvaldības darbinieki:  
Valdis Šaicāns – izpilddirektors 
Ilze Grandava - Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja 
Rolands Rastaks – Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs 
Vita Boša – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītājas vietniece 
Ieva Bērziņa – Juridiskās nodaļas vadītāja 
Lāsma Engere – Juridiskās nodaļas vadītājas vietniece zemes pārvaldības jautājumos 
Jānis Vindēls – Nekustamo īpašumu speciālists 
Dace Pūce – Elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 
Viktors Bavins – Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas vadītājs  
Viktors Kaņepe – Finanšu analītiķis 
Natālija Dubrovska – Sociālā dienesta vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 
Vilnis Vilguts – Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators 
Guntis Vilguts - Datorsistēmu un datortīklu administrators 
Līga Rozīte – Valkas novada Centrālās bibliotēkas Pieaugušo literatūras nodaļas 
vadītāja 
Baiba Vorobjeva – Valkas novada VPVKAC vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 
Ligita Sīmane – Valkas pagasta pārvaldes vadītāja  
Līga Veinberga – Valkas Jāņa Cimzes mūzikas skolas direktore 

 
Pieaicinātās personas: Reinis Kulbergs, Irina Ziemiņa 
 
Piedalās: Inga Karpova (laikraksts “Ziemeļlatvija”) 

 
Darba kārtība: 
1. Par grozījumu nolikumā “Dzejas autoru-iesācēju konkursa bērniem un pieaugušajiem “Tu arī mani 

spēsi izpildīt” nolikums” 

2. Par sadarbības līguma slēgšanu ar Valsts izglītības satura centru 
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3. Par dotācijas piešķiršanu Valkas ģimnāzijas vecāku biedrībai 

4. Par projekta “Jaunaudžu retināšana Valkas pilsētas saimniecībās 3. kārta” izstrādi un iesniegšanu 

5. Par kravas pašizgāzēja MAN 8.150. (valsts reģ.nr.HR 5341) pārdošanu par brīvu cenu 

6. Par universālās pašgājējmašīnas ekskavatora-iekrāvēja JCB 4CX – 4WS (valsts reģ. nr. T 8217 

LM) pārdošanu rakstiskā izsolē 

7. Par minigolfa inventāra izsniegšanas maksas apstiprināšanu 
8. Par zāliena pļaušanas maksas pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu Vijciema, Zvārtavas, Kārķu 

un Ērģemes pagastos 
9. Par Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 30.marta saistošo noteikumu Nr.2 “Par ielu 

tirdzniecību un tirgus statusa piešķiršanas kārtību Valkas novadā” apstiprināšanu precizētā 
redakcijā 

10. Par atkārtotu rakstisku nomas tiesību izsoli uz investīciju objektu “Ražošanas ēka un teritorija 
“Spundenieki”, Ērģemes pagasts” 

11. Par sadarbības līguma slēgšanu ar Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministriju un Valsts 
ieņēmumu dienestu 

12. Par Valkas novada pašvaldības domes saistošo noteikumu Nr.6 “Par maznodrošinātas 
mājsaimniecības ienākumu slieksni Valkas novadā” apstiprināšanu 

13. Par zemes starpgabala Valkas pagastā “Bērzezers 105” atsavināšanas noteikumiem 

14. Par iesnieguma, par nekustamā īpašuma Valkas pagastā “Lipši 1” atsavināšanu, izskatīšanu 

15. Par iesnieguma, par nekustamā īpašuma Valkā, Avotkalna iela 14 atsavināšanu, izskatīšanu 

16. Par dzīvokļu jautājumu izskatīšanu 

17. Par pārstāvja izvirzīšanu Vidzemes plānošanas reģiona attīstības padomē 
18. Par Valkas novada pašvaldības 2022.gada publiskā pārskata apstiprināšanu 
19. Par Valkas novada pašvaldības domes saistošo noteikumu Nr.7 „Grozījumi 2023.gada 26.janvāra 

saistošajos noteikumos Nr.1 „Valkas novada pašvaldības 2023.gada budžets” apstiprināšanu 
20. Par domes deputāta Venta Armanda Kraukļa iesniegumu 

 
Domes priekšsēdētāja G.Avote atklāj domes sēdi un ierosina darba kārtību papildināt ar 12. 

papildus jautājumiem: 

20.lēmuma projektu “Par aizņēmuma ņemšanu Rīgas ielas ietves (posmā no Rīgas ielas 12 līdz Raiņa 
ielai 12) atjaunošanai” 
21.lēmuma projektu “Par aizņēmuma ņemšanu Tirgus ielas ietves (posmā no Raiņa ielas līdz Domes 
bulvārim) atjaunošanai” 
22.lēmuma projektu “Par grozījuma izdarīšanu Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 6.jūnija 
lēmumā Nr.162 “Par aizņēmuma ņemšanu stadiona futbola laukuma un vieglatlētikas sektoru pārbūvei 
vispārizglītojošo iestāžu audzēkņu sporta nodarbību nodrošināšana”” 
23.lēmuma projektu “Par grozījumiem Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 11.janvāra 
lēmuma Nr.1 “Valkas novada pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu sarakstu apstiprināšana” 
(protokols Nr. 1, 1.§) 25.pielikumā” 
24.lēmuma projektu “Par Valkas novadpētniecības muzeja direktora iecelšanu” 
25.lēmuma projektu “Par Valkas novada Vijciema un Zvārtavas pagastu pārvaldes vadītāja iecelšanu” 
26.lēmuma projektu “Par Valsts un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas centra izveidi Kārķos, 
Vijciemā un Zvārtavā un pieteikuma iesniegšanu valsts budžeta dotācijas saņemšanai 2023.gadā” 
27.lēmuma projektu “Par pamatlīdzekļa “Elektroapgādes tīkli ar transformatora apakšstaciju Varoņu iela 
39A (300 m)” izslēgšanu no bilances” 
28.lēmuma projektu “Par izmaiņām iepirkumu komisijas sastāvā” 
29.lēmuma projektu “Par izmaiņām Pašvaldības īpašuma privatizācijas un atsavināšanas komisijas 
sastāvā” 
30.lēmuma projektu “Par grozījumiem Valkas novada Civilās aizsardzības komisijas nolikumā” 
31.lēmuma projektu “Par Valkas novada pašvaldības dalību biedrībās un nodibinājumos” 

G.Avote aicina balsot par papildināto darba kārtību. 

Atklāti vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, V.Vesingi, J.Anže, 

S.Pilskalne, V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa), PRET – 

nav, ATTURAS – nav, 

Valkas novada pašvaldības dome  
NOLEMJ: 
APSTIPRINĀT Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 29.jūnija sēdes DARBA KĀRTĪBU: 
1. Par grozījumu nolikumā “Dzejas autoru-iesācēju konkursa bērniem un pieaugušajiem “Tu arī mani 

spēsi izpildīt” nolikums” 

2. Par sadarbības līguma slēgšanu ar Valsts izglītības satura centru 

3. Par dotācijas piešķiršanu Valkas ģimnāzijas vecāku biedrībai 

4. Par projekta “Jaunaudžu retināšana Valkas pilsētas saimniecībās 3. kārta” izstrādi un iesniegšanu 
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5. Par kravas pašizgāzēja MAN 8.150. (valsts reģ.nr.HR 5341) pārdošanu par brīvu cenu 

6. Par universālās pašgājējmašīnas ekskavatora-iekrāvēja JCB 4CX – 4WS (valsts reģ. nr. T 8217 

LM) pārdošanu rakstiskā izsolē 

7. Par minigolfa inventāra izsniegšanas maksas apstiprināšanu 
8. Par zāliena pļaušanas maksas pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu Vijciema, Zvārtavas, Kārķu 

un Ērģemes pagastos 
9. Par Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 30.marta saistošo noteikumu Nr.2 “Par ielu 

tirdzniecību un tirgus statusa piešķiršanas kārtību Valkas novadā” apstiprināšanu precizētā 
redakcijā 

10. Par atkārtotu rakstisku nomas tiesību izsoli uz investīciju objektu “Ražošanas ēka un teritorija 
“Spundenieki”, Ērģemes pagasts” 

11. Par sadarbības līguma slēgšanu ar Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministriju un Valsts 
ieņēmumu dienestu 

12. Par Valkas novada pašvaldības domes saistošo noteikumu Nr.6 “Par maznodrošinātas 
mājsaimniecības ienākumu slieksni Valkas novadā” apstiprināšanu 

13. Par zemes starpgabala Valkas pagastā “Bērzezers 105” atsavināšanas noteikumiem 

14. Par iesnieguma, par nekustamā īpašuma Valkas pagastā “Lipši 1” atsavināšanu, izskatīšanu 

15. Par iesnieguma, par nekustamā īpašuma Valkā, Avotkalna iela 14 atsavināšanu, izskatīšanu 

16. Par dzīvokļu jautājumu izskatīšanu 

17. Par pārstāvja izvirzīšanu Vidzemes plānošanas reģiona attīstības padomē 
18. Par Valkas novada pašvaldības 2022.gada publiskā pārskata apstiprināšanu 
19. Par Valkas novada pašvaldības domes saistošo noteikumu Nr.7 „Grozījumi 2023.gada 26.janvāra 

saistošajos noteikumos Nr.1 „Valkas novada pašvaldības 2023.gada budžets” apstiprināšanu 
20. Par aizņēmuma ņemšanu Rīgas ielas ietves (posmā no Rīgas ielas 12 līdz Raiņa ielai 12) 

atjaunošanai 
21. Par aizņēmuma ņemšanu Tirgus ielas ietves (posmā no Raiņa ielas līdz Domes bulvārim) 

atjaunošanai 
22. Par grozījuma izdarīšanu Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 6.jūnija lēmumā Nr.162 

“Par aizņēmuma ņemšanu stadiona futbola laukuma un vieglatlētikas sektoru pārbūvei 
vispārizglītojošo iestāžu audzēkņu sporta nodarbību nodrošināšana” 

23. Par grozījumiem Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 11.janvāra lēmuma Nr.1 “Valkas 
novada pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu sarakstu apstiprināšana” (protokols Nr. 1, 
1.§) 25. pielikumā 

24. Par Valkas novadpētniecības muzeja direktora iecelšanu 
25. Par Valkas novada Vijciema un Zvārtavas pagastu pārvaldes vadītāja iecelšanu 
26. Par Valsts un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas centra izveidi Kārķos, Vijciemā un 

Zvārtavā un pieteikuma iesniegšanu valsts budžeta dotācijas saņemšanai 2023.gadā 
27. Par pamatlīdzekļa “Elektroapgādes tīkli ar transformatora apakšstaciju Varoņu iela 39A (300 m)” 

izslēgšanu no bilances 
28. Par izmaiņām iepirkumu komisijas sastāvā 
29. Par izmaiņām Pašvaldības īpašuma privatizācijas un atsavināšanas komisijas sastāvā 
30. Par grozījumiem Valkas novada Civilās aizsardzības komisijas nolikumā 
31. Par Valkas novada pašvaldības dalību biedrībās un nodibinājumos 
32. Par domes deputāta Venta Armanda Kraukļa iesniegumu 
 

1.§ 
Par grozījumu nolikumā “Dzejas autoru-iesācēju konkursa bērniem un pieaugušajiem “Tu arī 

mani spēsi izpildīt” nolikums” 
 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), L.Rozīte. 
Debašu nav. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J : 
1. Izdarīt grozījumu Dzejas autoru-iesācēju konkursa bērniem un pieaugušajiem “Tu arī mani spēsi 

izpildīt” nolikumā (nolikums Nr.4, 2022. gada 30.jūnija pašvaldības domes sēdes lēmums Nr.147, 
protokols Nr.11, 2.§), izsakot 5.1. punktu jaunā redakcijā “Dzejoļu kopa jāiesūta elektroniski 
organizatoru izziņotajā laika posmā uz e-pastu: valkasbiblioteka@valka.lv”. 

mailto:valkasbiblioteka@valka.lv
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2. Par lēmuma izpildi atbild Valkas novada Centrālās bibliotēkas direktore un Valkas pagasta saieta 
nama “Lugažu muiža” vadītāja.  

3. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors.  
4. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī.  
 

2.§ 
Par sadarbības līguma slēgšanu ar Valsts izglītības satura centru 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), R.Rastaks. 
U.Ozoliņa lūdz iekļaut pašvaldībai piešķiramā valsts finansējuma apmēru lēmuma preambulā. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejā par to tika runāts, ka šī informācija tiks ieļauta lēmuma projektā. 
R.Rastaks. Valkas novada pašvaldībai piešķiramais valsts finansējums sadarbības līguma ietvaros 

ir 11`111,00 EUR. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu ar papildināto informāciju lēmuma preambulā.  
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J : 

1. Slēgt sadarbības līgumu ar Valsts izglītības satura centru, reģistrācijas numurs: 90009115938, 
juridiskā adrese: Vaļņu iela 2, Rīga, LV-1050, par atbalsta programmas “Atbalsts Ukrainas un 
Latvijas bērnu un jauniešu nometnēm” īstenošanu.  

2. Par lēmuma izpildi atbild Juridiskās nodaļas vadītājs. 
3. Lēmuma izpildi kontrolē Valkas novada pašvaldības izpilddirektors.  
4. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
3.§ 

Par dotācijas piešķiršanu Valkas ģimnāzijas vecāku biedrībai 
 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), I.Grandava. 
S.Pilskalne jautā, kas tās ir par sacensībām? V.A.Krauklis pastāsta domei par šīm sacensībām. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J : 

1. Piešķirt biedrībai “Valkas ģimnāzijas vecāku biedrība”, reģistrācijas numurs: 40008179970, 
juridiskā adrese: Raiņa iela 28A, Valka, Valkas novads, dotāciju 300,00 EUR (trīs simti euro, 
nulle centi) apmērā finansiālā atbalsta sniegšanai Valkas Jāņa Cimzes ģimnāzijas skolniecei 
*************. 

2. Slēgt līgumu ar biedrību “Valkas ģimnāzijas vecāku biedrība”, reģistrācijas numurs: 
40008179970, juridiskā adrese: Raiņa iela 28A, Valka, Valkas novads, par lēmuma 1.punktā 
noteikto.  

3. Par lēmuma izpildi atbild Juridiskās nodaļas vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
5. Lēmums stājas spēkā ar brīdi, kad to saņēmis pieteikuma iesniedzējs un saskaņā ar 

Administratīvā procesa likuma 76., 77. un 78.pantu 1 (viena) mēneša laikā no spēkā stāšanās 
brīža var tikt pārsūdzēts Administratīvajā rajona tiesā.  

 
4.§ 

Par projekta “Jaunaudžu retināšana Valkas pilsētas saimniecībās 3. kārta” izstrādi un 
iesniegšanu 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), T.Simtiņš. 
Debašu nav. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J : 
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1. Atbalstīt projekta “Jaunaudžu retināšana Valkas pilsētas saimniecībās 3. kārta” izstrādi 
iesniegšanai Lauku atbalsta projektu konkursā Latvijas Lauku attīstības programmas 2014.–
2020. gadam apakšpasākuma “Ieguldījumi meža platību paplašināšanā un mežu dzīvotspējas 
uzlabošanā”. 

2. Priekšfinansēt projekta īstenošanu 514,80 EUR (pieci simti četrpadsmit euro, 80 centi) apmērā. 
3. Par lēmuma izpildi atbild Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
5. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
5.§ 

Par kravas pašizgāzēja MAN 8.150. (valsts reģ. nr. HR 5341) pārdošanu par brīvu cenu 
 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), V.Bavins. 
Debašu nav. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J : 

1. Pārdot par brīvu cenu kustamo mantu – kravas pašizgāzēju MAN 8.150. (valsts reģ.Nr. HR 
5341; reģistrācijas datums: 04.04.1990.), nosakot cenu 730,00 EUR (septiņi simti trīsdesmit 
euro, nulle centi) apmērā, ieskaitot PVN. 

2. Uzdot Pilsētas teritorijas pasaimniekošanas nodaļas vadītājam Viktoram Bavinam organizēt 
automašīnas pārdošanu un publicēt sludinājumu laikrakstā “Ziemeļlatvija” un tīmekļvietnēs 
www.valka.lv, www.ss.com.  

3. Lēmuma izpildi kontrolē Valkas novada pašvaldības izpilddirektors. 
4. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
6.§ 

Par universālās pašgājējmašīnas ekskavatora-iekrāvēja JCB 4CX – 4WS (valsts reģ.Nr.T 8217 
LM) pārdošanu rakstiskā izsolē 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), V.Bavins. 
Debašu nav. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J : 
1. Nodot kustamo manto – universālo pašgājējmašīnas ekskavatoru-iekrāvēju JCB 4CX – 4WS (valsts 

reģ.Nr. T 8217 LM) rakstiskā izsolē, nosakot izsoles objekta sākotnējo cenu 8512,40 EUR (astoņi 
tūkstoši pieci simti divpadsmit euro, 40 centi) bez PVN 21%; PVN 21% - 1787,60 EUR; pavisam kopā 
10300,00 EUR. 

2. Apstiprināt lēmuma 1.punktā minētās kustamās mantas rakstiskās izsoles noteikumus saskaņā ar šī 
lēmuma pielikumu. 

3. Izsoles organizēšanu uzdot rīkot komisijai Pašvaldības īpašuma privatizācijas un atsavināšanas 
komisijai. 

4. Noteikt izsoles laiku un vietu – 2023.gada 25.jūlijā, plkst.11.00, Beverīnas ielā 3 (1.stāva apspriežu 
telpā), Valkā, Valkas novadā.  

5. Publicēt sludinājumu par izsoli Valkas novada pašvaldības tīmekļvietnē: www.valka.lv. 
6. Lēmuma izpildi kontrolēt Valkas novada pašvaldības izpilddirektoram. 
7. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
7.§ 

Par minigolfa inventāra izsniegšanas maksas apstiprināšanu 
 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), V.Kaņepe. 
V.A.Krauklis. Jautājums par to, kā šis pakalpojums tiks sniegts. Sociālajos tīklos redzēju, ka ir 

mainīts TIB darba laiks, t.i., svētdienās TIB nestrādās, bet strādās pirmdienās. Par šo darba laiku nav 
apspriests nevienā komitejā. Parasti domes deputāti šādas lietas apsprieda komitejās. Ģimenēm šis 
pakalpojums būtu interesants brīvdienās. Papildus jāsaka, ka neesmu redzējis citu TIB pakalpojumu 

http://www.valka.lv/
http://www.ss.com/
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reklāmas (sliežu velosipēda noma, velonoma u.c.), tāpēc aicinu šo jautājumu apspriest nākamajā 
komitejā gan par pakalpojumu klāstu, gan par to, kā šie pakalpojumi tiks sniegti tūristiem, iedzīvotājiem 
viņiem vispieejamākajā veidā. 

G.Avote. Būtu jāpieaicina TIB darbinieces nākamajā komitejā. Nākamajā Saimniecisko lietu 
komitejā šis jautājums būtu jāapspriež. 

G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome 
N O L E M J : 

1. Apstiprināt maksu par minigolfa inventāra 1 (viena) komplekta izsniegšanu 3,31 EUR (trīs euro, 
trīsdesmit viens cents) apmērā bez PVN. 

2. Apstiprināt maksu par minigolfa inventāra 1 (viena) komplekta izsniegšanu ģimenēm, uzrādot 
“3+ Ģimenes karti” 1,65 EUR (viens euro, sešdesmit pieci centi) apmērā bez PVN. 

3. Noteikt, ka inventāra komplekta lietošanas laiks ir līdz 1 (vienai) stundai. 
4. Pievienotās vērtības nodokli piemērot atbilstoši Pievienotās vērtības nodokļa likumam. 
5. Par lēmuma izpildi atbild Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs. 
6. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
7. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
8.§ 

Par zāliena pļaušanas maksas pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu Vijciema, Zvārtavas, 
Kārķu un Ērģemes pagastos 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), V.Kaņepe. 
U.Ozoliņa stāsta, ka komitejā tika runāts par to, kā šim pakalpojumam tiks noteikts izcenojums. Vai 

varētu lūdzu lēmuma projektā iekļaut arī komitejā apspriesto informāciju? Uz kāda pamata tiek 
piemērots hektāru izcenojums un uz kāda pamata stundu izcenojums? 

Deputāti piekrīt tam, ka šis skaidrojums lēmuma projektā nav rakstīts un tas skaidrojoši būtu 
jāiekļauj. V.A.Krauklis. Mēs komitejā vienojāmies, ka lēmuma projektā tas tiks atainots, bet esošajā 
lēmuma projektā nav šīs informācijas. 

V.Vesingi. Kāda ir zāliena pļaušanas traktora pievešanas maksa? Vai arī pagastu robežās traktora 
piegāde ir bez maksas? Citiem pakalpojumiem mums ielikta transportēšanas maksa. 

V.Kaņepe. Ar šo traktoru liels pārbrauciens nesanāks. Šādu pakalpojumu varētu izmantot, 
piemēram, Kārķu pagasta Kārķu ciemata daudzdzīvokļu māju iedzīvotāji. 

V.A.Krauklis. Pagastu teritorijas mēdz būt lielas. Bet, ja mēs nosakām šādu cenu un kāds rīdzinieks 
ir nopircis māju laukos, kas ir pašā pagasta nomalē, un vēlas saņemt šādu pakalpojumu, bet līdz viņa 
īpašumam ir 20 kilometri, tad šis jautājums par minētā pakalpojuma maksu būtu jāatliek. Ja neatliks, tad 
lēmumu apstiprinot, šīs pakalpojuma cenas tiks publicētas bez traktora transportēšanas izdevumu 
ierēķināšanas. 

V.Kaņepe. Pagastos ir apstiprināti izcenojumi traktortehnikas izmantošanai. Ja šis traktors būtu 
jāved līdz pakalpojuma sniegšanas vietai, tad var piemērot manis minēto apstiprināto traktortehnikas 
izmantošanas maksu. 

V.Zariņš. Patiesībā mums šāds zālāju pļaušanas pakalpojums ar traktora transportēšanu nebūtu 
jāsniedz. Varbūt tikai izņēmumu gadījumos, jo sanāk tā, ka pašvaldība sāks nodarboties ar zāles 
pļaušanu privātpersonām. Tas nav jādara pašvaldībai, tas jādara privātpersonām. 

U.Ozoliņa. Tādā gadījumā šajā lēmuma projektā būtu jāiekļauj divi punkti. Viens punkts par to, ka 
stundu likme tiek piemērotā platībām līdz vienam hektāram. Un otrs punkts par to, ka cenā nav iekļautas 
traktora transportēšanas izmaksas. 

G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu ar skaidrojošiem labojumiem lēmuma projekta 1. un 
2.punktā un ar papildinātu punktu par zālāju pļaušanas traktora transportēšanas izmaksām. 

Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 
V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J : 
1. Apstiprināt maksu par zālāju pļaušanu par 1 (vienu) hektāru 119,87 EUR (viens simts deviņpadsmit 

euro, astoņdesmit septiņi centi) apmērā bez PVN platībām sākot no 1 (viena) hektāra. 
2. Apstiprināt maksu par zālāju pļaušanu par 1 (vienu) stundu 19,98 EUR (deviņpadsmit euro, 

deviņdesmit astoņi centi) apmērā bez PVN platībā līdz 1 (vienam) hektāram. 
3. Pievienotās vērtības nodokli piemērot atbilstoši Pievienotās vērtības nodokļa likumam. 
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4. Lēmuma 1. un 2.punktā noteiktajās maksās nav iekļautas zālāju pļaušanas traktora transportēšanas 
izmaksas. 

5. Ar šī lēmuma spēkā stāšanās brīdi atzīt par spēku zaudējušu Valkas novada domes 2018.gada 
31.maija lēmumu “Par zāliena pļaušanas maksas pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu Vijciema, 
Zvārtavas, Kārķu un Ērģemes pagastos” (protokols Nr.6, 7.§). 

6. Par lēmuma izpildi atbild Vijciema, Zvārtavas, Kārķu un Ērģemes pagastu pārvalžu Komunālo 
saimniecību vadītāji. 

7. Lēmuma izpildi kontrolē Ērģemes un Kārķu pagasta pārvalžu vadītājs, Vijciema un Zvārtavas 
pagasta pārvalžu vadītājs. 

8. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 
 

9.§ 
Par Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 30.marta saistošo noteikumu Nr.2 “Par ielu 

tirdzniecību un tirgus statusa piešķiršanas kārtību Valkas novadā” apstiprināšanu precizētā 

redakcijā 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), J.Vindēls. 
Debašu nav. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J : 

1. Apstiprināt Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 30.marta precizētos saistošos 
noteikumus Nr.2 “Par ielu tirdzniecību un tirgus statusa piešķiršanas kārtību Valkas novadā” 
(pielikumā atsevišķas datnes veidā). 

2. Uzdot Valkas novada pašvaldības administrācijas izpildsekretāram Valkas novada pašvaldības 
domes 2023.gada 30.marta precizētos saistošos noteikumus Nr.2 “Par ielu tirdzniecību un tirgus 
statusa piešķiršanas kārtību Valkas novadā” un to paskaidrojuma rakstu triju darba dienu laikā 
pēc to parakstīšanas Pašvaldību likumā noteiktajā kārtībā nosūtīt Vides aizsardzības un 
reģionālās attīstības ministrijai. 

3. Uzdot Valkas novada pašvaldības Sabiedrisko attiecību speciālistam Valkas novada pašvaldības 
domes 2023.gada 30.marta precizētos saistošos noteikumus Nr.2 "Par ielu tirdzniecību un tirgus 
statusa piešķiršanas kārtību Valkas novadā" pēc to stāšanās spēkā publicēt pašvaldības oficiālajā 
tīmekļvietnē www.valka.lv, vienlaikus nodrošinot atbilstību oficiālajai publikācijai un norādot 
atsauci uz oficiālo publikāciju, kā arī publicēt informāciju par saistošajiem noteikumiem Valkas 
novada pašvaldības izdevumā „Valkas Novada Vēstis”. 

4. Līdz ar lēmuma 1. punktā minēto saistošo noteikumu spēkā spēkā stāšanos spēku zaudē Valkas 
novada domes 2014. gada 29. maija lēmums “Par ielu tirdzniecības vietas cenas apstiprināšanu” 
(protokols Nr.7, 38.§). 

5. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
6. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī 

 
10.§ 

Par atkārtotu rakstisku nomas tiesību izsoli uz investīciju objektu “Ražošanas ēka un teritorija 
“Spundenieki”, Ērģemes pagasts” 

 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), L.Engere. 
L.Engere papildus ziņo, ka lēmuma projekta pielikuma līguma projekta 4.5.punkts ir papildināts ar 

nomas maksas atlaidēm. 
VZariņš. Līguma projektā 4.5.4. un 4.5.5.punktus būtu jāņem ārā, jo mēs kā pašvaldība šādiem 

lieliem ražošanas objektiem ņemam kredītu uz 30 gadiem ar atlikto maksājumu uz 3 gadiem, kas 
nozīmē to, ka pašvaldība pēc trīs gadiem sāk maksāt aizņēmuma pamatsummu. Ja mēs nomas maksas 
atlaidi nomniekam dodam 4. un 5.nomas gadā, tad tas nav pareizi no ekonomikas viedokļa. Pirmajā 
nomas gadā ir 75% atlaide, otrajā – 35%, trešajā – 25%. Ceturtais un piektais nomas gads ir diezgan 
neparedzams no ekonomikas viedokļa. Ko domā pārējie deputāti? 

S.Pilskalne. Likums mums atļauj dot nomas atlaidi nomniekam 4. un 5.nomas gadā? 
V.Zariņš. Likums šādas atlaides neregulē. Ja mēs nedotu atlaidi, tad pie atkārtotām izsolēm 

(gadījumā ja iepriekšējās nav notikušas) būtu jāsamazina nomas maksa, kas ilgtermiņā radītu 
pašvaldībai zaudējumus.  

L.Engere. Bez nomas maksas atlaides ar samazināto nomas maksas piemērošanu pašvaldība 
zaudētu 163`000,- EUR 30 gadu laika periodā.  
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V.Zariņš. Tāpēc ir nepieciešamas šīs atlaides, kas nerada minētos zaudējumus. 
V.A.Krauklis. Piekrītu principam, ka jāiet pretī uzņēmējam, jo uzņēmējam arī jāiegulda pietiekoši lieli 

līdzekļi un jāsasniedz pieaugoši radītāji par darbavietu skaitu. Par to, vai 4. un 5.nomas gadā ir 
nepieciešama nomas atlaide man ir grūti spriest, jo es neesmu piedalījies sarunās par šo jautājumus, 
bet vispārēji aicinu samazināt procentus – 4.nomas gadā uz 15%, 5.nomas gadā 5%. Summāri tas nav 
daudz, bet tā ir laba pretimnākšana uzņēmējam no pašvaldības puses, jo kopumā prasības nomniekam 
patiešām ir ļoti augstas. Un 4., 5.nomas gadā atlaide varētu būt mazāka, jo pašvaldībai, sākot ar 
4.nomas gadu, jāsāk atmaksāt aizņēmuma pamatsumma. 

V.Zariņš. 5% nomas maksas atlaide 5.nomas gadā ir pārāk simboliska un neizskatās pēc atbalsta 
nomniekam. 

V.A.Krauklis. Šie 5% ir pozitīva attieksme. 
V.Vesingi. Manuprāt, pozitīva attieksme pret nomnieku ir jau nomas 1.gadā, kas ir 75% atlaide 

nomas maksai, tāpēc 4.5.4. un 4.5.5.punktus no līguma projekta jāņem ārā. Vienīgi vēl ir jautājums par 
atlaides atšķirību starp pirmo un otro nomas gadu, bet gan jau tam ir kaut kāds iemesls. 

S.Pilskalne. Piekrītu V.A.Kraukļa priekšlikumam par atlaidēm 4. un 5.nomas gadā, jo uzņēmēji ir 
jāatbalsta. 

U.Ozoliņa. Man bija tāds pats priekšlikums kā V.A.Krauklim, jo uzņēmējam nevaram teikt, ka šī 
atlaide ir nozīmīga vai nenozīmīga summa. Bet, piemēram, konkrētā gadā šī atlaide uzņēmējam var būt 
kā nozīmīgs atbalsts. 

V.Zariņš. Mēs šeit nerunājam par konkrētu uzņēmēju un citos nomas objektos pašvaldība līdz šim 
pirmajā nomas gadā ir devusi tikai 50% nomas atlaidi. Un tālākajos nomas gados šiem nomniekiem 
netika dotas nekādas atlaides. 

A.Birkavs. Līguma projektā 4.5.4. un 4.5.5.punktus jāņem ārā, jo pirmajos trīs nomas gados atlaide 
ir iespaidīga. Droši vien šī atlaide ir tāda, ka uzņēmējam sākumā ir jāinvestē līdzekļi iekārtās un pēc tam 
varam skatīties par nomas atlaidēm. 

V.A.Krauklis. Pēc tam mēs nevarēsim vairāk neko skatīties. Kā mēs šodien nolemsim, tā arī būs. 
V.Zariņš. Ja izsole būs neveiksmīga, tad varēsim skatīties un varēsim atkal iet pretī uzņēmējiem. 
G.Avote. Balsosim par V.Zariņa iepriekš izteikto priekšlikumu! 
Deputāti. V.A.Krauklim arī bija izteikts priekšlikums. 
V.A.Krauklis. V.Zariņš izteica pirmais savu priekšlikumu. Mans priekšlikums bija izteikt līguma 

projekta 4.5.punktā mazākas nomas maksas atlaides 4.un 5.nomas gadā. 
G.Avote. V.Zariņa priekšlikums ir izņemt no līguma projekta 4.5.4. un 4.5.5. punktus. 
V.Zariņa priekšlikums ir izņemt no lēmuma projekta izsoles noteikumu 1.pielikuma “Nekustamā 

īpašuma nomas līguma projekts” 4.punkta 4.5.4. un 4.5.5. apakšpunktus. Domes priekšsēdētāja 
G.Avote pieņem domes deputāta V.Zariņa priekšlikumu un aicina domes deputātus balsot par domes 
deputāta V.Zariņa priekšlikumu. 

Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 8 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, K.Sula, D.Bašķe, 
G.Albergs, A.Birkavs, V.Vesingi), PRET – 5 deputāti (U.Ozoliņa V.A.Krauklis S.Pilskalne, A.Roga 
A.Dainis), ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J : 

Atbalstīt domes deputāta V.Zariņa priekšlikumu un izņemt no lēmuma projekta izsoles noteikumu 
1.pielikuma “Nekustamā īpašuma nomas līguma projekts” 4.punkta 4.5.4. un 4.5.5. apakšpunktus. 

 
G.Avote. Vai mums jābalso par V.A.Kraukļa priekšlikumu? 
Deputāti. Par V.A.Kraukļa priekšlikumu nav jābalso. Jābalso kopumā par lēmuma projektu. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu ar veiktajiem labojumiem (izņemti 4.5.4. un 

4.5.5.apakšpunkti) lēmuma projekta izsoles noteikumu 1.pielikuma “Nekustamā īpašuma nomas līguma 
projekts” 4.punktā. 

Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 
V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J : 

1. Organizēt atkārtotu rakstisku nomas tiesību izsoli un apstiprināt izsoles noteikumus uz 
investīciju objektu “Ražošanas ēka un teritorija “Spundenieki”, Ērģemes pagastā”, nosakot, ka 
izsoles nosacītā nomas maksa par izsoles objektu ir 2 313,38 EUR (divi tūkstoši trīs simti 
trīspadsmit euro, 38 centi) mēnesī bez pievienotās vērtības nodokļa 

2. Izsoles organizēšanu uzdot rīkot Pašvaldības īpašumu privatizācijas un atsavināšanas 
komisijai. 

3. Noteikt izsoles laiku un 2023.gada 25.jūlijā plkst.10.00, Beverīnas ielā 3, Valkā, 1.stāva 
apspriežu telpā. 
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4. Publicēt sludinājumu par nomas tiesību izsoli Valkas novada pašvaldības tīmekļvietnē 
www.valka.lv. 

5. Lēmuma izpildi kontrolēt Valkas novada pašvaldības izpilddirektoram. 
6. Izsoles organizēšanu uzdot rīkot Pašvaldības īpašumu privatizācijas un atsavināšanas 

komisijai. 
7. Lēmuma izpildi kontrolēt Valkas novada pašvaldības izpilddirektoram. 
8 .  Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi un saskaņā ar Administratīvā procesa likuma 76., 

77. un 78.pantu viena mēneša laikā no spēkā stāšanās brīža var tikt pārsūdzēts 
Administratīvajā rajona tiesā. 

 
11.§ 

Par sadarbības līguma slēgšanu ar Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministriju un 
Valsts ieņēmumu dienestu  

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), I.Bērziņa. 
Debašu nav. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J : 

1. Slēgt trīspusēju sadarbības līgumu ar Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministriju un 
Valsts ieņēmumu dienestu par kārtību, kādā līdzēji sadarbojas, lai ar Valkas novada valsts un 
pašvaldības vienoto klientu apkalpošanas centra starpniecību nodrošinātu pašvaldības klientu 
iesniegumu pieņemšanu Ministru kabineta 2017.gada 4.jūlija noteikumos Nr.401 “Noteikumi par 
valsts pārvaldes vienoto klientu apkalpošanas centru veidiem, sniegto pakalpojumu apjomu un 
pakalpojumu sniegšanas kārtību" noteiktajā kārtībā.  

2. Par lēmuma izpildi atbild Juridiskās nodaļas vadītājs. 
3. Lēmuma izpildi kontrolē Valkas novada pašvaldības izpilddirektors.  
4. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
12.§ 

Par Valkas novada pašvaldības domes saistošo noteikumu Nr.6 “Par maznodrošinātas 
mājsaimniecības ienākumu slieksni Valkas novadā” apstiprināšanu 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), N.Dubrovska. 
Debašu nav. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J : 
1. Apstiprināt Valkas novada pašvaldības domes saistošos noteikumus Nr.6 “Par maznodrošinātas 

mājsaimniecības ienākumu slieksni Valkas novadā” (pielikumā). 
2. Uzdot Valkas novada pašvaldības administrācijas izpildsekretāram Valkas novada pašvaldības 

domes saistošos noteikumus Nr.6 “Par maznodrošinātas mājsaimniecības ienākumu slieksni Valkas 
novadā” un to paskaidrojuma rakstu: 
2.1. trīs darba dienu laikā pēc to parakstīšanas Pašvaldību likumā noteiktajā kārtībā nosūtīt Vides 

aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai un Labklājības ministrijai atzinuma sniegšanai, 
2.2. pēc pozitīvu ministriju atzinuma saņemšanas nodrošināt saistošo noteikumu publicēšanu 

oficiālajā izdevumā “Latvijas Vēstnesis”. 
3. Uzdot Valkas novada pašvaldības Sabiedrisko attiecību speciālistam Valkas novada pašvaldības 

domes 2023.gada 29.jūnija saistošos noteikumus Nr.6 "Par maznodrošinātas mājsaimniecības 
ienākumu slieksni Valkas novadā" pēc to stāšanās spēkā publicēt pašvaldības oficiālajā 
tīmekļvietnē www.valka.lv, vienlaikus nodrošinot atbilstību oficiālajai publikācijai un norādot atsauci 
uz oficiālo publikāciju, kā arī publicēt informāciju par saistošajiem noteikumiem Valkas novada 
pašvaldības izdevumā „Valkas Novada Vēstis”. 

4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
5. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas dienā. 
 
 

http://www.valka.lv/
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13.§ 
Par zemes starpgabala Valkas pagastā “Bērzezers 105” atsavināšanas noteikumiem 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), L.Engere. 
Debašu nav. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J : 

1. Atsavināt neapbūvētu zemesgabalu (zemes starpgabalu) Valkas pagastā “Bērzezers 105”, 
kadastra numurs: 9488 003 0327, kas sastāv no zemesgabala ar kadastra apzīmējumu 9488 003 
0327, platība 0,0561 ha, pārdodot to par brīvu cenu viena pretendenta pieteikšanās gadījumā, 
bet vairāku pircēju pieteikšanās gadījumā organizējot tā pārdošanu izsolē. 

2. Noteikt atsavināmam nekustamam īpašumam Valkas pagastā “Bērzezers 105”, ar kadastra 
numuru 9488 003 0327, nosacīto cenu 1660,10 EUR (viens tūkstotis seši simti sešdesmit euro 
un desmit centi) un apstiprināt tā atsavināšanas noteikumus, saskaņā ar šī lēmuma pielikumu. 

3. Uzdot Valkas novada domes Pašvaldības īpašuma privatizācijas un atsavināšanas komisijai 
veikt nekustamā īpašumu Valkas pagastā “Bērzezers 105”, atsavināšanu Publiskas personas 
mantas atsavināšanas likuma un 01.02.2011. Ministru kabineta noteikumu Nr.109 „Kārtība, kādā 
atsavināma valsts un pašvaldību manta” noteiktajā kārtībā. 

4. Lēmuma izpildi kontrolēt izpilddirektoram. 
 

14.§ 
Par iesnieguma, par nekustamā īpašuma Valkas pagastā “Lipši 1” atsavināšanu, izskatīšanu 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), V.Zariņš. 
Debašu nav. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J : 

1. Uzsākt pašvaldībai piederoša nekustamā īpašuma Valkas pagastā “Lipši 1”, kadastra numurs: 
9488 017 0026, kas sastāv no zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9488 017 0026, platība 
1,4 ha atsavināšanas procedūru. 

2. Uzdot Pašvaldības īpašuma privatizācijas un atsavināšanas komisijai veikt Mantas novērtēšanas 
komisijas funkcijas un organizēt nekustamā īpašuma novērtēšanu. 

3. Lēmuma izpildi kontrolēt Valkas novada pašvaldības izpilddirektoram. 
 

15.§ 
Par iesnieguma, par nekustamā īpašuma Valkā, Avotkalna iela 14 atsavināšanu, izskatīšanu 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), L.Engere. 
V.Zariņš. Šādu kompaktu zemes gabalu šādās platībās mums pašvaldības īpašumā paliek arvien 

mazāk. Tāpēc mums ir ļoti uzmanīgi jāizvērtē katrs šāda veida priekšlikums par atsavināšanu. 
Pašvaldība var pārdot, bet tad, kad pašvaldībai būs nepieciešams nekustamais īpašums kādiem 
attīstības projektiem, būs kāds, kas nāks pretī pašvaldībai ar reāliem investīciju priekšlikumiem? Ierosinu 
šo zemes gabalu saglabāt pašvaldības īpašumā. 

G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J : 

1. Atteikt nodot atsavināšanai zemes vienību Valkā, Avotkalna iela 14, kadastra apzīmējums 9401 
00 0385, platība 4,55ha, jo zemes vienība nepieciešama pašvaldības autonomo funkciju 
nodrošināšanai, saskaņā ar Pašvaldību likuma 4.panta pirmās daļas 3.punktu. 

2. Ieteikt Ainai Eglītei izvērtēt iespējas noslēgt zemes nomas līgumu par zemes vienības Valkā, 
Avotkalna iela 14 daļas nomu. 
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16.§ 

Par dzīvokļu jautājumu izskatīšanu 
 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), A.Dainis. 
Debašu nav. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J : 

1. Piešķirt *************., 3-istabu dzīvokli Semināra ielā 4-24, Valkā, 3.stāvs, kopējā platība 

65,4m², dzīvojamā platība 37,7 m², dzīvokļa labiekārtotības pakāpe – labiekārtots un 

noteikt, ka personai 1 (viena) mēneša laikā no lēmuma pieņemšanas brīža jānoslēdz īres 

līgums ar SIA “Valkas Namsaimnieks”.  

2. Lēmums stājas spēkā ar tā paziņošanas brīdi iesniedzējiem un saskaņā ar Administratīvā 

procesa likuma 76., 77. un 78. pantu 1 (viena) mēneša laikā no spēkā stāšanās brīža var 

tikt pārsūdzēts Administratīvajā rajona tiesā.  

17.§ 
Par pārstāvja izvirzīšanu Vidzemes plānošanas reģiona attīstības padomē 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), V.Zariņš. 
S.Pilskalne. Tā ir tāda prakse virzīt par pārstāvi domes priekšsēdētāju vai var izvirzīt arī deputātus? 
G.Avote. Dažādi. Esmu piedalījusies padomes sanāksmēs, kurās kā pārstāvji no pašvaldībām bija 

arī deputāti, bet pārsvarā ir domes priekšsēdētāji. 
U.Ozoliņa. Mums nebija gadījumā domes lēmums par V.A.Kraukļa izvirzīšanu. Tagad to vajadzētu 

atcelt. 
G.Avote. Nē, tāda lēmuma nav. 
V.A.Krauklis. Vidzemes plānošanas reģiona padomē ir pārstāvēti pašvaldību domju priekšsēdētāji, 

izņemot no Cēsu novada pašvaldības pārstāvis ir cits. Bet pie svarīgu jautājumu izskatīšanas arī Cēsu 
novada pašvaldības domes priekšsēdētājs piedalās padomes sēdēs.  

V.Zariņš aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J : 

1. Izvirzīt par Valkas novada pašvaldības pārstāvi Vidzemes plānošanas reģiona attīstības padomē 
Valkas novada pašvaldības domes priekšsēdētāju Gitu Avoti.  

2. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 
 

18.§ 
Par Valkas novada pašvaldības 2022.gada publiskā pārskata apstiprināšanu 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), V.Šaicāns. 
U.Ozoliņa. Sazinoties ar Pašvaldības sekretariāta sekretāri, esmu norādījusi uz veicamajiem 

labojumiem publiskajā pārskatā. Bet vēl man ieteikums vārda vietā “patstāvīgi” lietot vārdu piemēram 
“regulāri” publiskā pārskata daļā par starptautisko sadarbību (51.lapas puse), kurā rakstīts, ka 
“Attīstības, projektu un tūrisma nodaļa 2022. gadā patstāvīgi uzturēja kontaktus ar vairākām Eiropas 
Savienības un Ukrainas sadarbības pilsētām.” 

T.Simtiņš. Pirms domes sēdes publiskais pārskats tika labots. 
V.Šaicāns. Publisko pārskatu pēc ieteikumiem vēl nedaudz palabos. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J: 
1. Apstiprināt Valkas novada pašvaldības 2022.gada publisko pārskatu (pielikumā atsevišķas datnes 

veidā). 
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2. Publicēt Valkas novada pašvaldības 2022.gada publisko pārskatu Valkas novada pašvaldības 
tīmekļa vietnē www.valka.lv. 

3. Nosūtīt 2022.gada publisko pārskatu Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai. 
4. Par lēmuma izpildi atbild Valkas novada pašvaldības Priekšsēdētāja sekretariāta sekretārs. 
5. Lēmuma izpildi kontrolē Valkas novada pašvaldības domes priekšsēdētājs. 
6. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
19.§ 

Par Valkas novada pašvaldības domes saistošo noteikumu Nr.7 „Grozījumi 2023.gada 26.janvāra 
saistošajos noteikumos Nr.1 „Valkas novada pašvaldības 2023.gada budžets” apstiprināšanu 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), I.Grandava. 
I.Grandava. Labojums jāveic paskaidrojuma rakstā (2.2.punktā) par Attīstības, projektu un tūrisma 

nodaļas nosaukumu. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J: 

1. Apstiprināt Valkas novada pašvaldības domes saistošos noteikumus Nr. 7 „Grozījumi 
2023.gada 26.janvāra saistošajos noteikumos Nr.1 „ Valkas novada pašvaldības 2023.gada 
budžets” (pielikumā atsevišķas datnes veidā). 

2. Valkas novada pašvaldības domes saistošos noteikumus Nr. 7 „Grozījumi 2023.gada 
26.janvāra saistošajos noteikumos Nr.1 “Valkas novada pašvaldības 2023.gada budžets” triju 
dienu laikā rakstveidā nosūtīt Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai zināšanai. 

3. Juridiskai nodaļai nodrošināt saistošo noteikumu brīvu pieeju Valkas novada pašvaldības ēkā 
Semināra ielā 9, Valkā, Valkas novadā. 

4. Par lēmuma izpildi atbild Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītājs. 
5. Lēmuma izpildi kontrolēt Valkas novada pašvaldības domes priekšsēdētājam. 
6. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 

 
20.§ 

Par aizņēmuma ņemšanu Rīgas ielas ietves (posmā no Rīgas ielas 12 līdz Raiņa ielai 12) 
atjaunošanai 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), I.Grandava. 
Debašu nav. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J: 
1. Rīgas ielas ietves (posmā no Rīgas ielas 12 līdz Raiņa ielai 12) atjaunošanai ņemt aizņēmumu 

2023.gadā Valsts kasē līdz 70 571,00 EUR (septiņdesmit tūkstoši pieci simti septiņdesmit viens 
euro, 00 centi). 

2. Garantēt pašvaldības līdzfinansējumu ne mazāk kā 15% apmērā no kopējās summas jeb 12 
454,75 EUR (divpadsmit tūkstoši četri simti piecdesmit četri euro, 75 centi). 

3. Lēmumā minēto aizņēmumu atmaksāšanu veikt ar atlikto maksājumu 3 (trīs) gadi no aizņēmuma 
līguma noslēgšanas,30 (trīsdesmit) gadu laikā no līguma noslēgšanas, maksājot ar Latvijas 
Republikas Valsts kases noteikto aktuālo mainīgo viena gada procentu likmi par aizņēmuma 
lietošanu.  

4. Lēmumā minēto aizņēmuma atmaksu garantēt ar pašvaldības budžetu.  
5. Grāmatvedības un finanšu nodaļai sagatavot dokumentus iesniegšanai Pašvaldību aizņēmumu un 

galvojumu kontroles un pārraudzības padomei. 
6. Pēc Pašvaldības aizņēmumu un galvojumu kontroles un pārraudzības padomes apstiprinoša 

lēmuma saņemšanas, pilnvarot Valkas novada pašvaldības domes priekšsēdētāju slēgt 
aizņēmuma līgumu ar Latvijas Republikas Valsts kasi.  

7. Par lēmuma izpildi atbild Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītājs.  
8. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
9. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 

http://www.valka.lv/
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21.§ 
Par aizņēmuma ņemšanu Tirgus ielas ietves (posmā no Raiņa ielas līdz Domes bulvārim) 

atjaunošanai 
 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), I.Grandava. 
Debašu nav. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome 
N O L E M J: 
1. Tirgus ielas ietves (posmā no Raiņa ielas līdz Domes bulvārim) atjaunošanai ņemt aizņēmumu 

2023.gadā Valsts kasē līdz 120 590,00 EUR (viens simts divdesmit tūkstoši pieci simti deviņdesmit 
euro, 00 centi). 

2. Garantēt pašvaldības līdzfinansējumu 15% apmērā no kopējās summas jeb 21 280,82 EUR 
(divdesmit viens tūkstotis divi simti astoņdesmit euro, 82 centi). 

3. Lēmumā minēto aizņēmumu atmaksāšanu veikt ar atlikto maksājumu 3 (trīs) gadi no aizņēmuma 
līguma noslēgšanas, trīsdesmit gadu laikā no līguma noslēgšanas, maksājot ar Latvijas Republikas 
Valsts kases noteikto aktuālo mainīgo viena gada procentu likmi par aizņēmuma lietošanu.  

4. Lēmumā minēto aizņēmuma atmaksu garantēt ar pašvaldības budžetu.  
5. Grāmatvedības un finanšu nodaļai sagatavot dokumentus iesniegšanai Pašvaldību aizņēmumu un 

galvojumu kontroles un pārraudzības padomei. 
6. Pēc Pašvaldības aizņēmumu un galvojumu kontroles un pārraudzības padomes apstiprinoša 

lēmuma saņemšanas, pilnvarot Valkas novada pašvaldības domes priekšsēdētāju slēgt 
aizņēmuma līgumu ar Latvijas Republikas Valsts kasi.  

7. Par lēmuma izpildi atbild Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītājs.  
8. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
9. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
22.§ 

Par grozījuma izdarīšanu Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 6.jūnija lēmumā Nr.162  
“Par aizņēmuma ņemšanu stadiona futbola laukuma un vieglatlētikas sektoru pārbūvei 

vispārizglītojošo iestāžu audzēkņu sporta nodarbību nodrošināšana” 
 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), I.Grandava. 
Debašu nav. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J: 

1. Grozīt Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 6.jūnija lēmuma Nr.162 “Par aizņēmuma 
ņemšanu stadiona futbola laukuma un vieglatlētikas sektoru pārbūvei vispārizglītojošo iestāžu 
audzēkņu sporta nodarbību nodrošināšana” 3.punktu, aizstājot tajā skaitli un vārdu “30 
(trīsdesmit)” ar skaitli un vārdu “15 (piecpadsmit)”. 

2. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī.  
 

23.§ 
Par grozījumiem Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 11.janvāra lēmuma Nr.1 “Valkas 
novada pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu sarakstu apstiprināšana” (protokols Nr.1, 

1.§) 25.pielikumā 
 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), N.Dubrovska. 
I.Grandava. N.Dubrovska minēja, ka tika noslēgta vienošanās ar darbinieku par darba tiesisko 

attiecību izbeigšanu. Vai šajā vienošanās ir ierakstīts punkts par to, ka pašvaldība izmaksās darbiniekam 
četru mēnešalagu apmēra kompensāciju? 

N.Dubrovska. Nē, vienošanās ir tikai par darba tiesisko attiecību izbeigšanu, kurā ir punkts par 
kompensāciju par trīs dienu neizmantoto atvaļinājumu. 

V.A.Krauklis. Sociālajā dienestā ir viens darbinieks “Sociālais mentors” ar darba algas likmi 860 
EUR. Priekšlikums pacelt šo likmi no 860 un 900. 

N.Dubrovska. Es būtu tikai priecīga par šādām izmaiņām. 
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G.Avote. Tad V.A.Kraukļa priekšlikums ir palielināt Sociālā dienesta amata vietai “Sociālais 
mentors” alga likmi no 860 EUR uz 900 EUR. 

V.A.Kraukļa priekšlikums labot Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 11.janvāra lēmuma 
Nr.1 “Valkas novada pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu sarakstu apstiprināšana” (protokols 
Nr.1, 1.§) 25.pielikuma 13.punktu, kur skaitli “860” aizstāt ar skaitli “900”. Domes priekšsēdētāja pieņem 
domes deputāta V.A.Kraukļa priekšlikumu un aicina domes deputātus balsot par domes deputāta 
V.A.Kraukļa priekšlikumu. 

Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 
V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J : 

Atbalstīt domes deputāta V.A.Kraukļa priekšlikumu un lēmuma projekta pielikuma 13.punktā aizstāt 
skaitli “860” aizstājot ar skaitli “900”. 

 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu ar labojumiem lēmuma projekta pielikuma 13.punktā. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J: 

1. Grozīt Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 11.janvāra lēmumu Nr.1 “Valkas novada 
pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu sarakstu apstiprināšana” (sēdes protokols 
Nr.1,1.§), izsakot 25.pielikumu jaunā redakcijā (pielikumā). 

2. Uzdot Personāla nodaļai un Sociālā dienesta vadītājam normatīvajos aktos noteiktajā kārtībā 
sagatavot grozījumus darba līgumos. 

3. Lēmuma izpildi kontrolē izpilddirektors un Sociālā dienesta vadītājs. 
4. Lēmums stājas spēkā 2023.gada 1.jūlijā. 

 
24.§ 

Par Valkas novadpētniecības muzeja direktora iecelšanu 
 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), V.Šaicāns. 
Šaicāns lūdz dot vārdu R.Kulbergam 
R.Kulbergs. Uzstāšanās runa. 
V.A.Krauklis. Saturiski ir kādas lietas, pie kurām muzejam vairāk būtu jāpievēršas iesaistot 

sabiedrību? 
R.Kulbergs. Jau ir laba sadarbība ar skolēniem, tomēr šī sadarbība būtu jāpaplašina un skolēnus 

vairāk būtu jāiesaista muzeja izglītības programmās, kas radītu labu sabiedrisku atskaņu. Papildus 
R.Kulbergs plašāk stāsta par citām lietām saistībā ar uzdoto jautājumu. 

U.Ozoliņa. Man ir jautājums par pārrobežu sadarbības lomu muzeja attīstībā. Vai Jūs redzat šeit 
iespējas muzeja attīstībai? 

R.Kulbergs. Viennozīmīgi. Jābūt komunikācijai ar Igauņu kaimiņiem, kas dotu papildinājumu muzeja 
attīstībai. 

S.Pilskalne. Bēdīgi, ka netika atbalstīta iepriekšējā muzeja direktore kandidāte, bet, klausoties 
R.Kulbergu domāju, ka viss būs labi. Jādod viņam iespēja darboties. Paldies un lai Jums veicas. 

G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J: 

1. Par Valkas novadpētniecības muzeja direktoru iecelt REINI KULBERGU. 
2. Uzdot Valkas novada pašvaldības izpilddirektoram slēgt darba līgumu ar R.Kulbergu, nosakot, ka 

darba tiesiskās attiecības tiek uzsāktas 2023.gada 1.septembrī.  
3. Noteikt R.Kulbergam pārbaudes laiku līdz 2023.gada 30.novembrim. 
4. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
25.§ 

Par Valkas novada Vijciema un Zvārtavas pagastu pārvaldes vadītāja iecelšanu 
 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), V.Šaicāns. 
Šaicāns dod vārdu I.Ziemiņai. 
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I.Ziemiņa. Uzstāšanās runa. 
V.A.Krauklis. Man rodas tāda duāla sajūta. I.Ziemiņa ir ļoti laba skolotāja, bet no otras puses 

skatoties, pašvaldības administrācijā tādi cilvēki kā I.Ziemiņa ir vajadzīgi un es ceru, ka skolā viņai 
atradīs labu aizstājēju. Aicinu atbalstīt. 

A.Dainis. Vai I.Ziemiņa varēs papildus mācīt matemātiku skolā? 
I.Ziemiņa. Jāprasa izpilddirektoram. 
VŠaicāns. Ņemot vērā iepriekšējo praksi, tad teikšu, ka I.Ziemiņa varētu apvienot pārvaldes 

vadītājas amatu ar skolotāja amatu (kaut vai uz dažām stundām). Piemēram, kad es stājos Vijciema un 
Zvārtavas pagastu pārvaldes vadītāja amatā, es paralēli pasniedzu mājturības stundas Vijciema 
pamatskolā. Tas darbam netraucē, ja darbus veiksmīgi organizē. 

G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 13 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, J.Anže, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J: 

1. Par Valkas novada Vijciema un Zvārtavas pagastu pārvaldes vadītāju iecelt IRINU ZIEMIŅU. 
2. Uzdot Valkas novada pašvaldības izpilddirektoram ar I.Ziemiņu slēgt darba līgumu, nosakot, ka 

darba tiesiskās attiecības tiek uzsāktas 2023.gada 3.jūlijā.  
3. Noteikt I.Ziemiņai pārbaudes laiku līdz 2023.gada 2.oktobrim. 
4. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
Plkst. 11.16 domes deputāts Jānis Anže attālināti atslēdzas no domes sēdes. 
 
 

26.§ 
Par Valsts un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas centra izveidi Kārķos, Vijciemā un 

Zvārtavā un pieteikuma iesniegšanu valsts budžeta dotācijas saņemšanai 2023.gadā 
 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), I.Bērziņa. 
Debašu nav. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 12 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J: 
1. Izveidot Valsts un pašvaldības vienoto klientu apkalpošanas centru Kārķu, Vijciema un Zvārtavas 

pagastos. 
2. Piešķirt Valkas novada pašvaldības līdzfinansējumu katram projekta pieteikumam 3086,00 EUR 

(trīs tūkstoši astoņdesmit seši euro, 00 centi) apmērā (kopējā līdzfinansējuma summa 9258,00 
EUR (deviņi tūkstoši divi simti piecdesmit astoņi euro, 00 centi)) Valkas valsts un pašvaldības 
vienotam klientu apkalpošanas centram (Valkas VPVKAC), ja projekts tiks apstiprināts. 

3. Uzdot veikt pieteikuma sagatavošanu un iesniegšanu valsts budžeta dotācijas saņemšanai 
2023.gadā par Valsts un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas centra izveidi Kārķu, Vijciema 
un Zvārtavas pagastos ar kopējo finansējumu 30858,00 EUR (trīsdesmit tūkstoši astoņi simti 
piecdesmit astoņi euro, 00 centi). 

4. Par lēmuma izpildi atbild Kārķu, Vijciema un Zvārtavas pagastu pārvalžu vadītāji un Valkas valsts 
un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas centra vadītāja. 

5. Atcelt 2022.gada 31.marta Valkas novada pašvaldības domes lēmumu Nr.84 (protokols Nr.6, 18.§) 
“Par Valsts un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas centra izveidi Kārķos, Vijciemā, Zvārtavā 
un pieteikuma sagatavošanu valsts budžeta dotācijas saņemšanai 2022.gadā”.   

6. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
7. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī.  
 

27.§ 
Par pamatlīdzekļa “Elektroapgādes tīkli ar transformatora apakšstaciju Varoņu iela 39A (300 m)” 

izslēgšanu no bilances 
 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), T.Simtiņš. 
Debašu nav. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR - 12 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, S.Pilskalne, 
V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J: 

1. Izslēgt no bilances pamatlīdzekli “Elektroapgādes tīkli ar transformatora apakšstaciju Varoņu 
iela 39A (300 m)” ar bilances vērtību 107 070,62 EUR (viens simts septiņi tūkstoši septiņdesmit 
euro, 62 centi). 

2. Par lēmuma izpildi atbild Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītājs. 
3. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
4. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
28.§ 

Par izmaiņām iepirkumu komisijas sastāvā 
 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), G.Avote. 
V.Zariņš. Vēlos papildus paskaidrot, kāpēc J.Anže tiek virzīts šīs komisijas locekļa amatam. Līdz 

šim vairākos jautājumos Iepirkumu komisijas darbā komisijas pārstāvji ir kontaktējušies ar J,Anži, jo viņš 
labi orientējas saimnieciska rakstura jautājumos un priekš komisijas viņš ļoti lietderīgs. 

G.Avote. Ar J.Anži par viņa virzīšanu komisijas locekļa amatā ir runāts un viņš tam piekrīt. 
A.Roga. Vai ar A.Simuli ir kāds runājis par gaidāmām izmaiņām? 
G.Avote. Nē. 
U.Ozoliņa. Par A.Simuļa jautājumu vēl vajadzētu padebatēt. Bet es vairāk par principu - ievēlot 

deputātus komisijā, mēs komisiju politizējam. Šai komisijai nevajadzētu būt ar politisku raksturu. 
V.A.Krauklis. Arguments par to, ka komisijā ievēl deputātu, neiztur nekādu kritiku. Arī A.Simulis ir 

pietiekoši zinošs saimnieciska rakstura jautājumos. Domes deputāti tāpat var iepazīties ar komisijas 
dokumentiem. Aicinu nemainīt komisijas sastāvu. 

V.Zariņš. Kurš katrs nevar iepazīties ar komisijas dokumentiem, arī deputāti nevar. 
U.Ozoliņa. J.Anže var piedalīties eksperta statusā. Sanāk tā, ka A.Simuli vienkārši izņem ārā no 

komisijas sastāva. Aicinājums neapstiprināt šīs izmaiņas. Pirms izskatam šo jautājumu, ir jāuzaicina 
J.Anži un A.Simuli uz sarunu par darbu komisijā. 

S.Pilskalne. Man personiski nav iebildumi pret J.Anži kā kandidātu komisijas locekļa amatam, bet 
nepatīk pieeja šī jautājuma lemšanā. 

V.Zariņš. Man nav nekādas pretenzijas pret A.Simuli, bet te jāskatās kā labāk būs priekš komisijas 
darba. 

U.Ozoliņa. Tas nav ētiski šādi izskatīt šo jautājumu. 
V.Vesingi paziņo, ka balsojumā par šo lēmumu nepiedalās dēļ iespējamā interešu konflikta. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 6 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, K.Sula, D.Bašķe, 

G.Albergs, A.Birkavs), PRET – 5 deputāti (A.Dainis, U.Ozoliņa V.A.Krauklis, A.Roga S.Pilskalne), 
ATTURAS – nav,  
Valkas novada pašvaldības dome 
N O L E M J: 

1. Ievēlēt iepirkumu komisijas sastāvā Valkas novada pašvaldības domes deputātu Jāni Anži. 
2. Atbrīvot no iepirkumu komisijas locekļa amata Valsts akciju sabiedrības “Ceļu satiksmes 

drošības direkcija” Valkas nodaļas klientu apkalpošanas centra vadītāju Agri Simuli.  
3. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī.  

 
29.§ 

Par izmaiņām Pašvaldības īpašuma privatizācijas un atsavināšanas komisijas sastāvā 
 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), G.Avote. 
Debašu nav. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 12 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome 
N O L E M J: 

1. Ievēlēt Pašvaldības īpašuma privatizācijas un atsavināšanas komisijas sastāvā Valkas novada 
pašvaldības domes deputātu Agni Birkavu. 

2. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī.  
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30.§ 
Par grozījumiem Valkas novada Civilās aizsardzības komisijas nolikumā 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), V.Zariņš. 
Debašu nav. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 12 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, S.Pilskalne, 

V.A.Krauklis, A.Roga, K.Sula, D.Bašķe, G.Albergs, A.Birkavs, A.Dainis, U.Ozoliņa, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J: 

1. Izdarīt šādus grozījumus Valkas novada Civilās aizsardzības komisijas nolikumā: 
1.1. Aizstāt nolikuma 1.1.punktā vārdus “Vents Armands Krauklis” ar vārdiem “Gita Avote”; 
1.2. Aizstāt nolikuma 1.3.punktā vārdus “Ainārs Zābers” ar vārdiem “Valdis Šaicāns”; 
1.3. Aizstāt nolikuma 1.10.punktā vārdus “Valdis Šaicāns” ar vārdiem “Irina Ziemiņa”; 
1.4. Aizstāt nolikuma 1.13.punktā vārdus “Guntis Lošins” ar vārdiem “Ivo Leoke”. 
1.5. Izteikt nolikuma pielikumu jaunā redakcijā (lēmuma pielikumā). 

2. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī.  
 

31.§ 
Par Valkas novada pašvaldības dalību biedrībās un nodibinājumos 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (skat. sēžu sagatavošanas dokumentos), V.Zariņš. 
U.Ozoliņa. Man ir priekšlikums par katru biedrību skatīt atsevišķos jautājumos un debatēt atsevišķi 

nevis par visām biedrībām kopā vienā jautājumā. Likuma gars pēc būtības saistīts ar administratīvi 
teritoriālo reformu, tāpēc arī likumā punkts par biedrībām ir iestrādāts. Mūsu novads tādā ziņā atšķiras 
no pārējiem jaunizveidotajiem novadiem ar to, ka mūsu novadu reforma teritoriāli neskāra un mūsu 
novadam netika pievienotas citas teritorijas, kurās darbojās citas biedrības. Ja mēs šodien nelemjam, 
mēs to varam darīt arī pēc mēnešiem diviem vai trijiem. Pašvaldību likumā ir punkts par to, ka 
pašvaldībai ir jāveicina sporta attīstība, tostarp jāuztur un jāattīsta pašvaldības sporta bāzes, jāatbalsta 
sportisti un sporta klubi, arī profesionālie sporta klubi, darbība un jāsniedz atbalsts sporta pasākumu 
organizēšanā. Es aicinātu jautājumu par sporta klubiem atlikt, pieaicināt uz jautājumu izskatīšanu sporta 
klubu pārstāvjus, debatēt ar viņiem kopā, iepazīties ar klubu statūtiem, darbību un tad lemt par 
pašvaldības dalību šajās biedrībās, turklāt, ņemot vērā vēl to, ka dažās biedrībās pašvaldība ir 
dibinātājs. 

V.Vesingi. Piekrītu tam principam, ka pašvaldībai nav jābūt par biedru sporta klubos, jo pašvaldība 
tāpat atbalsta šīs biedrības, un atbalsta arī biedrības, kurās pašvaldība nav biedrs. Tad vai nu 
pašvaldība ir kā biedrs visos sporta klubos vai nav biedrs nevienā no tiem. Jo biedrību finansēšanas 
princips visām biedrībām ir vienāds, neatkarīgi no tā, vai pašvaldība ir biedrs kādā biedrībā vai nē. 
Piemēram, Petanka klubā pašvaldība nav biedrs, bet pašvaldība šo klubu finansē tāpat kā visus pārējos 
klubus. Lietderība pašvaldībai būt kā biedram biedrībā īsti nav nekāda. Pašvaldība ir vēsturiski šajās 
biedrībās un regulāri tiek finansētas no pašvaldības. 

V.A.Krauklis. Vispirms par procedūru. Šis ir jautājums, kuru noteikti vajadzēja skatīt komitejā, it 
sevišķi par Latvijas-Igaunijas institūtu, kura jautājums vispār būtu jāskata atsevišķi. Par sporta klubiem. 
No vienas puses, pašvaldības nozīmē kā biedram sporta klubā nav, bet no otras puses pašvaldība dod 
sporta klubiem (ne visiem protams) par brīvu lietot telpas. Ja pašvaldība ir sporta kluba dibinātājs, tad ir 
skaidrs, kāpēc pašvaldība šīs telpas dod lietot par brīvu attiecīgajam sporta klubam, jo pašvaldība ir 
ieinteresēta, lai attiecīgais sporta veids attīstītos. Tāpēc ir ļoti svarīgi dzirdēt no šo sporta klubu pārstāvju 
puses viedokli par to, cik ir būtiska pašvaldības dalība šajās biedrībās. Pieņemt lēmumu, neuzklausot šo 
biedrību viedokļus, nav pareizi. Iespējams, ka šo biedrību pārstāvji arī pateiktu, ka pašvaldības dalība 
biedrībās nav nozīmīga, taču pašvaldība dod lielāku “svaru” biedrības darbībā. Ierosinu lemt palikt 
biedrībās un izskatīt šo jautājumu komitejās. Par Latvijas-Igaunijas institūtu. Piekrītu tam, ka šajā 
biedrībā pēdējos gados nav bijusi aktīva darbība, taču ar Valgas pašvaldību stratēģiski mums jābūt 
sadarbībai un institūts ir “stūrakmens” šai sadarbībai. Ir jāaprunājas ar Valgas pašvaldības kolēģiem. Par 
Ziemeļvidzemes volejbola skolu. Jā, piekrītu, pie kam šis izstāšanās process bija sācies jau pirms 
diviem, trīs gadiem un tur dokumenti par izstāšanos, likvidāciju nav sakārtoti. Par Latvijas Bērnu fondu. 
Šeit piekrītu tam, ka pašvaldībai būtu jāizstājas no šī nodibinājuma. 

Plkst. 11.45 domes deputāts Kristaps Sula attālināti atslēdzas no domes sēdes. 
U.Ozoliņa. Par Ziemeļvidzemes volejbola skolu. Šeit būtu jāveic administratīvās darbības, jo šī 

skola vēl ir reģistrēta arī izglītība iestāžu reģistrā. Man lielas V.Zariņš to dara jau vairākus gadus. 
I.Grandava. Informācija par Ziemeļvidzemes volejbola skolu. Bijušais Juridiskās nodaļas vadītāja 

vietnieks juridiskajos jautājums D.Minajevs uzsāka šīs biedrības likvidācijas procesu, iesniedzot 
dokumentus Uzņēmumu reģistrā. Cik man zināms, viņš visus dokumentus iesniedza. Biedrības 
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likvidators ir J.Bomiņš, kurš nav paveicis savu “mājas darbu” šīs biedrības likvidācijas gaitā, jo viņam 
nav pieeja EDS. Viņš nav arī iesniedzis šīs biedrības likvidācijas sagatavoto bilanci. Es viņam teicu, ka 
EDS viņš var ieiet caur savu personisko kontu, iesniedzot sistēmā skaidrojošu pavadvēstuli. Man nav 
informācijas par to, vai viņš to ir izdarījis. Laikam, ka nē. Un vēl man ir bažas par to, ka šai biedrībai nav 
iesniegta divu gadu bilance. 

U.Ozoliņa. Mums nav šaubu par to, ka no biedrības Ziemeļvidzemes volejbola skola pašvaldībai ir 
jāizstājas. 

T.Simtiņš. Par Latvijas-Igaunijas institūtu. Pašvaldība iesniedza projektu “Valkas-Valgas stratēģija”, 
kurā kā instruments tika plānots izmantot šo institūtu, bet pēdējā sanāksmē ar Valgas pašvaldību minēto 
projektu Valgas pašvaldība līdz galam negribēja apstiprināt, taču projektu virzīs tālāk ar nosacījumu, ka 
Valkas novada pašvaldība būtiski mainīs projektu. Līdz šim brīdim vēl nav izrunāts, kādā veidā projekts 
tiks mainīts. Projekta stratēģija paliek, bet Valgas pašvaldībai nepatīk, ka Valkas novada pašvaldība 
ņems darbiniekus projektā. Kad Valgas pašvaldība atsūtīs oficiālu vēstuli par šo projektu, tad mēs arī 
zināsim, kas tieši būtu jāmaina šajā projektā. 

V.A.Krauklis. Bet jebkurā gadījumā, ja šis projekts ir realizācijas stadijā un visos projekta 
dokumentos figurē institūts, tad šo institūtu likvidēt noteikti nedrīkst! Ierosinu risināt institūta nākotni kopā 
ar Valgas pašvaldību, jo šī biedrība ir kopīga ar Valgas pašvaldību. Tālāk var skatīties vai šī biedrība 
paliek kā biedrība Latvijas-Igaunijas institūts vai kā cita biedrība. Un šis jautājums nav steidzams, jo šī 
biedrība pašvaldībai nerada izmaksas. 

U.Ozoliņa. Latvijas-Igaunijas institūts ir starptautiska organizācija. To likvidēt ir viegli, bet dibināt ir 
grūti. Tā darbojas kopš 1999.gada. Pa šiem gadiem dažādi ir gājis, tomēr šis institūts ir ideāla platforma 
sadarbībai ar Igauniju. Būtu vieglprātīgi no šīs biedrības izstāties, jo dalība šajā biedrībā ir pašvaldības 
interesēs. 

V.Zariņš. Šis lēmums nav par likvidāciju. Šis lēmums ir par pašvaldības domes atbalstu likvidēt. 
Likvidēt var tikai biedrības biedri, sanākot uz sapulci. Šeit nav uzsvars uz to, ka institūts būtu jālikvidē. 
Trīs gadus institūtā nekas nav noticis, tāpēc arī šāds priekšlikums ir radies par likvidācijas atbalstu. Tas 
pirmkārt. Otrkārt, par pārmetumu, kāpēc tas nav laicīgi darīts, tad jāsaka, ka jūs piecus mēnešus varējāt 
šo diskusiju izvērst, bet tas netika darīts. Nekas jau nenotiks, ja mēs atliksim šī jautājuma izskatīšanu, 
bet šī diskusija ir jāuzsāk.  

A.Dainis. Noteikti ir jāpieaicina katra biedrība uz lēmuma pieņemšanu. 
V.Zariņš. Pieaicināt mēs varam, bet tas neko nedos, jo, kā jau V.A.Krauklis teica par biedrībām, 

kurām par brīvu piešķirtas telpas un kurās pašvaldība ir biedrs, pašvaldībai jābūt vienādai attieksmei pret 
visām biedrībām, neatkarīgi no tā, vai pašvaldība ir vai nav biedrs kādā no tām. Vienīgais, kas 
pašvaldībai dod privilēģijas biedrībā kā biedram ir tas, ka pašvaldībai šajā biedrībā ir balss tiesības lemt 
par statūtiem, lēmumiem utt. 

U.Ozoliņa. Es uzskatu, ka pašvaldības dalība biedrībās ir kā sabiedrības interešu pārstāvība, lobijs, 
tāpēc mums ir jāuzklausa biedrību pārstāvju viedoklis. Jāsaglabā dalība biedrībās un jāpārskata šis 
jautājums pēc mēnešiem diviem saiknē ar sabiedrību. Mēs runājam par mūsu iedzīvotājiem. 

V.A.Krauklis. Mans piedāvājums jau nav par to, ka nav jāpieņem lēmums, bet gan par to, ka 
pašvaldība izstājas no nodibinājuma “Latvijas Bērnu fonds”, biedrības “Ziemeļvidzemes volejbola skola” 
un vēl es piekrītu tam, ka jāizbeidz dalība biedrībā “ Latvijas Vieglatlētikas savienība”. 

S.Pilskalne. Pievienojos V.A.Kraukļa viedoklim un mums ir jāapzinās, ka tas ir neatgriezenisks 
lēmums. Nevajag steigties. 

V.Zariņš. Vēlreiz saku, ka šis nav lēmums par likvidāciju. 
U.Ozoliņa. Vizuāli, administratīvi tas izskatās ne par  likvidāciju, bet pēc satura principā tas rada 

sekas virzienā uz likvidāciju. 
V.A.Krauklis. Par Latvijas-Igaunijas institūtu noteikti! 
G.Albergs. Cik saprotu no V.Zariņa, tad šis lēmumprojekts bija mērķis izvērst šo diskusiju. Komitejā 

biedrības būtu jāuzklausa. Biedrību pārstāvjiem ir jāizstāsta par to, ko pašvaldība kā biedrs var dot 
konkrētajai biedrībai. Un tad mēs izvērtējam, vai ir kāds labums no pašvaldības kā biedram konkrētajā 
biedrībā vai nav. Un, ja arī ir kāds labums no pašvaldības, tad ir vēl papildus jāizvērtē, cik liels un vērtīgs 
ir šis labums, lai pašvaldība būtu biedrs konkrētajā biedrībā. Līdz 30.jūnijam mums jāpieņem lēmums par 
dalību biedrībās. Vismaz mums ir skaidrība (piekrītu V.A.Kraukļa piedāvājumam) par šīm trim biedrībām, 
kurās mums vairāk nav ko darīt, un tādā veidā pašvaldības dome būs lēmusi par šo jautājumu. Un 
protams, pašvaldība jebkurā brīdī var izstāties. 

VVesingi. Aicinu balsot par apkopojošu priekšlikumu pārceļot lēmuma projekta 2.1., 2.3., 2.4., 
3.2.punktus kā 1.punkta apakšpunktus un balsot par to. 

V.Zariņš. Tātad, no 2.punkta 2.1., 2.3., 2.4.apakšpunktus pārceļam uz 1.punkta 1.8., 1.9., 
1.10.apakšpunktu un no 3.punkta 3.2.apakšpunktu uz 1.punkta 1.11.apakšpunktu. 

U.Ozoliņa. Man ir jautājums par biedrību “ Latvijas Vieglatlētikas savienība”. Vai tur nebija tā, ka 
mēs pieņēmām, ka pašvaldība ir biedrs un sporta skolu deleģējām pārstāvēt pašvaldību biedrībā? Tas 
vēl jānoprecizē. Varbūt tomēr šo pārceļam uz 1.punktu, lai nav tā, ka mēs izstājamies un pēc tam 
jāstājas atpakaļ. 
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G.Avote. Runa iet par to, ka mēs izstājamiem tagad no nodibinājuma “Latvijas Bērnu fonds” un 
biedrības “Ziemeļvidzemes volejbola skola”. 

V.Zariņš. Mēs neizstājamiem, mēs atbalstam to likvidāciju. 
V.A.Krauklis. Ne jau nodibinājuma “Latvijas Bērnu fonds” likvidāciju. 
V.Zariņš. Par bērnu fondu nē. Par biedrības “Ziemeļvidzemes volejbola skola” likvidāciju. 
V.A.Krauklis. Jālabo viss lēmums kopumā. Pašlaik mēs lemsim par divām biedrībām. Pārējās 

biedrības neaiztiekam. Vēl jānoskaidro, kas ir ar dalību biedrībā “ Latvijas Vieglatlētikas savienība”. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projektu ar labojumiem lēmuma projekta 1., 2. un 3.punktā. 
Deputātiem atklāti vārdiski balsojot: PAR – 11 deputāti (G.Avote, V.Zariņš, D.Bašķe, G.Albergs, 

A.Birkavs, V.Vesingi, S.Pilskalne, V.A.Krauklis, A.Roga A.Dainis, U.Ozoliņa), PRET – nav, ATTURAS – 
nav, 
Valkas novada pašvaldības dome  
N O L E M J: 

1. Turpināt Valkas novada pašvaldības dalību šādās biedrībās, nodibinājumos un kooperatīvā 
sabiedrībā: 
1.1. Biedrībā “Latvijas Pašvaldību savienība”, reģ.Nr.40008020804, kā arī tās struktūrvienībā 

“Latvijas Pašvaldību izpilddirektoru asociācija”; 
1.2. Biedrībā „Lauku partnerība ZIEMEĻGAUJA”, reģ.Nr.40008107864; 
1.3. Biedrībā „Vidzemes Tūrisma asociācija”, reģ.Nr.40008031761; 
1.4. Biedrībā „No Salacas līdz Rūjai”, reģ.Nr.40008106360; 
1.5. Biedrībā “Dzimtsarakstu nodaļu darbinieku asociācija”, reģ.Nr.40008248596; 
1.6. Kooperatīvā krājaizdevu sabiedrībā “Ziemeļvidzeme”, reģ.Nr.54103119541; 
1.7. Biedrībā "Reģionālo attīstības centru apvienība", reģ.Nr.40008237304; 
1.8. Biedrībā „Florbola klubs „Valka””, reģ.Nr.40008128616; 
1.9. Biedrībā „Volejbola klubs „Valka””, reģ.Nr.40008160530; 
1.10. Biedrībā “VEF basketbola akadēmija Valkā”, reģ.Nr.40008257495; 
1.11. Biedrībā “Latvijas Vieglatlētikas savienība”, reģ.Nr.40008029019; 
1.12. Biedrībā „Latvijas – Igaunijas institūts”, reģ.Nr.44103018030. 

2. Izbeigt Valkas novada pašvaldības dalību nodibinājumā „Latvijas Bērnu fonds”, 
reģ.Nr.40008018725. 

3. Atbalstīt biedrības „Ziemeļvidzemes volejbola skola”, reģ.Nr.40008199483 likvidāciju. 
4. Lēmuma izpildi kontrolēt Valkas novada pašvaldības izpilddirektoram. 
5. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
32.§ 

Par domes deputāta Venta Armanda Kraukļa iesniegumu 
 

Ziņo, izklāstot domes deputāta V.A.Kraukļa iesnieguma saturu, G.Avote. 
Domes deputāts V.Vesingi pamet sēdi plkst. 11.58. 

Pēc īsa izklāsta G.Avote dod vārdu V.A.Krauklim. 
V.A.Krauklis. Savā iesnieguma īsumā esmu visu uzrakstījis. Šis ir tas gadījums, kad būtu jāpiemēro 

darba koplīguma norma par atlaišanas pabalsta izmaksu un tās apmēru. Šādā veidā šī norma tika 
piemērota ne tikai bijušajai Valkas novadpētniecības muzeja direktorei, bet arī vēl diviem pašvaldības 
darbiniekiem. Tagad sanāk, ka trīs darbiniekiem pašvaldība izmaksāja atlaišanas pabalstu, un vienam 
darbiniekam pašvaldība neizmaksās. Protams, šādas vienošanās nerodas tāpat. Šī gada februāra 
mēnesī man bija saruna ar L.Veinbergu ar aicinājumu padomāt. Mans aicinājums atcelt pieņemto domes 
lēmumu par L.Veinbergu un pieņemt jaunu domes lēmumu vienošanās slēgšanu ar L.Veinbergu. Tas 
būtu labs risinājums esošās situācijas atrisināšanai. Jāsaprot, ka var rasties tiesvedība šai jautājumā, 
kas pašvaldībai ilgtermiņā radīs zaudējumus. Juridiskās nodaļas sagatavotajā atbildes vēstulē 
L.Veinbergai norādīja, ka L.Veinberga var vērsties tiesā. Kāpēc mums kā pašvaldībai šī tiesvedība 
vispār ir vajadzīga? Atceramies, ka iepriekšējos trīs darbiniekus ar tādiem pašiem iesniegumiem, uz 
tādiem pašiem nosacījumiem kā L.Veinbergas gadījumā pašvaldība jau ir atbrīvojusi. 

G.Avote. Iesniegumā rakstīts, ka saruna ar L.Veinbergu notikusi 7.februārī. Iesniegums uzrakstīts 
14.aprīlī. Jūnija beigās mēs joprojām par šo jautājumu runājam. Un pa šo laiku ir nomainījusies 
pašvaldības administrācijas un domes vadība. Vienošanās starp V.A.Kraukli un L.Veinbergu ir bijusi 
mutiska un man, un citiem deputātiem nebija citas informācijas uz lēmuma pieņemšanas brīdi. Redzu, 
ka uz domes sēdi ir pieaicināta L.Veinberga. Lūdzu viņai izteikt viedokli. 

V.A.Krauklis lūdz vēl vienu repliku. 
V.A.Krauklis. Es aicināju tajā domes sēdē un aicinu arī tagad. Ar cilvēkiem ir jārunā pirms sagatavo 

lēmumprojektu. Pirms lēmumprojekta sagatavošanas neviens no jaunās administrācijas ar L.Veinbergu 
nav runājis. Ja būtu runāts, tad viss būtu noskaidrots. Tā ir tā problēma. Jebkurā gadījumā nav svarīgi, 
kas notika februārī un kas notika aprīlī. Šie datumi nevienam netraucēja ar L.Veinbergu runāt, bet 
neviens ar viņu nerunāja. 
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V.Zariņš. Kraukļa kungs arī neko neteica tajā domes sēdē. Arī ne par kaut kādām sarunām 
7.februārī. Neko es tādu neatceros. 

G.Albergs. Vēlos izteikt repliku uz Kraukļa kunga teicienu. Februārī Jūs runājāt, ka bija saruna, 
14.aprīlī bija L.Veinbergas iesniegums, 18.maijā mainījās domes vadība. Vai šis Jūsu pārmetums nebūtu 
jāadresē tā brīža vadītājam? Pirmkārt nebija atbildēts uz L.Veinbergas iesniegumu. Uz iesnieguma bija 
uzlikta izpilddirektora p.i. rezolūcija.  

G.Avote iestarpina rezolūcijas tekstu “Personāla nodaļai saskaņot lēmuma projektu par 
atbrīvošanu. Organizēt konkursu uz amata vietu. Paraksts: G.Stālmeisters”.  

G.Albergs. Kāds datums rezolūcijai?  
G.Avote. 17.aprīlis.  
G.Albergs. Tātad ir jautājums. Viens mēnesis un trīs dienas pagāja bezdarbībā no vadības puses. 

Man nav nekas pret L.Veinbergu. Es par to, ka V.A.Krauklis pārmet jaunajai domes priekšsēdētājai 
G.Avotei. Tas gluži nav korekti šajā gadījumā. 

V.A.Krauklis. Nepiekritīšu, jo šeit noteikti ir izpildinstitūcijas daļēja atbildība. Piekrītu izpildinstitūcijai, 
jo izpildinstitūcija ir tā, kas atbild par darbiniekiem. Tas pirmām kārtām. Pēc tam tas nonāk uz domes 
sēdi. Bet tā ir tikai daļēja atbildība. Ir skaidrs, ka nevienam nebija šaubu par to, ka par L.Veinbergu tiks 
sagatavots tāds lēmumprojekts, kāds bija sagatavots iepriekšējos līdzīgos gadījumos. Tāpēc arī nekādas 
sarunas pat prātā neienāca. Un kurā kabinetā radās šī ideja, ka L.Veinbergai būs cits lēmumprojekts, 
par to es nevaru komentēt. 

G.Avote. Tad jau ir jāatgādina, ko Jūs Kraukļa kungs pats šeit domes sēdē teicāt. Jūs pats aicinājāt 
izbeigt šīs nepamatotās atbrīvošanas izmaksas un ka vadītājam ir jāizvērtē šādi gadījumi un ka 
koplīguma punkts nav domāts, lai atbrīvotos no pensijas vecuma darbiniekiem. 

V.A.Krauklis. Protams. Un es aizvien tā uzskatu. Bet šeit ir pilnīgi cita situācija. Protams, tagad 
mums nevajadzētu būt situācijai, ka darbinieks pats izdomā, ka ies projām, jo sasniedzis pensijas 
vecumu. Tā nedrīkst būt un nevajag būt. Tāda arī ir šī koplīguma punkta doma. Manā bijušajā datorā vēl 
jābūt tikšanās kalendāram, kurā redzamas manas tikšanās, pēc kurām jūs varat pārbaudīt, vai man ir 
bijusi šī tikšanās ar L.Veinbergu. 

G.Avote. Vārds tiek dots L.Veinbergai. 
L.Veinberga. V.A.Krauklis man ļoti laicīgi izsauca uz minēto sarunu. Saruna bija ilga, par mūzikas 

skolas attīstības jautājumiem. Pēc sarunas nonācām pie secinājuma, ka skolai vajadzīga paaudžu 
maiņa un skolu būtu jāvada cilvēkam ar IT prasmēm. Man bija laiks apdomāt, tāpēc mans iesniegums 
sekoja tikai aprīlī. Impulss nācis no V.A.Kraukļa puses. Savā iesniegumā es rakstīju par vienošanās 
slēgšanu ar pašvaldību, taču lēmumprojektā nebija nekas teikts par to. Lēmumprojekta preambula ir 
interpretēta savādāk, dēļ kā zūd visa tā jēga, kas izteikta manā iesniegumā. Iesniegumā es rakstīju uz 
vienošanās pamata. Kāpēc mans jautājums nebija sagatavots uz aprīļa mēneša domes sēdi, es nezinu, 
bet par maija mēneša domes sēdi es tiešām biju pārsteigta. Uz šo sēdi es nebiju uzaicināta. Ja 
iesniegumā bija rakstīta vienošanās, tad tajā brīdī pilnīgi vienalga ko izpilddirektora pienākumu izpildītājs 
ir rakstījis (viņš nav jurists, viņš nav lēmuma pieņēmējs). Viņš vienkārši novīzēja tālāk šo manu 
iesniegumu. Es gaidīju, kad mani uzaicinās uz vienošanās slēgšanu. Vienošanās es nesagaidīju, bet 
sagaidīju domes lēmumu, par kuru esmu pārsteigta. Es rakstīju otru iesniegumu pašvaldībai. Uz šo 
iesniegumu saņēmu atbildi, kas izskatījās pēc domes lēmuma attaisnojuma. Tur bija virkne Darba 
likuma pantu piesaukti, bet bija aizmirsts Darba koplīgums. Jūs deputāti esat šo koplīgumu pieņēmuši un 
tagad jūs to nepildāt. Domāju, ka mans advokāts atradīs argumentus par lēmuma nelikumību. Es 
domāju šeit ir notikusi kļūda un kļūdas pamatā ir komunikācijas trūkums. Manis saņemtajā pašvaldības 
vēstules beigās ir rakstīts “Papildus skaidrojams, ka iesniedzēja var lūgt Valkas novada pašvaldības 
domi atcelt Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 25.maija lēmumu Nr.154 (protokols Nr.13, 
21.§) par darba tiesisko attiecību izbeigšanu ar iesniedzēju, un pozitīva lēmuma pieņemšanas gadījumā, 
turpināt darba tiesiskās attiecības ar Valkas novada pašvaldību.” Vai jūs ņirgājaties par mani? Jūs esat 
deputāti. Jums ir dots mandāts par nozīmīgu lēmumu pieņemšanu. Mans jautājums ir vienkāršs, kas 
netika atrisināts un tas ir pierādījums tam, ka ar cilvēkiem jūs negrasāties runāt. Bet mēs esam jums 
uzticējušies. Mani nauda neinteresē. Mani interesē princips par likumu ievērošanu. Nav godīga deputātu 
un administrācijas rīcība pret mani. 

V.Zariņš. Nezinu, kāda ir bijusi saruna Jums ar iepriekšējo domes priekšsēdētāju, bet mēs 
uzskatām, ka Jūs esat pietiekoši laba mūzikas skolas direktore un mēs nemaz nevēlamies, ka Jūs, Līga, 
dodieties projām. Es šajā situācijā nesaskatu neko pazemojošu attiecībā pret Jums. Iesniegumā Jums 
bija jāraksta “Lūdzu atceliet domes lēmumu” un mēs to pārskatītu. Un, patiesībā, mēs to arī atceltu un 
turpinātu darba attiecības ar Jums. 

L.Veinberga. Šis jau ir cits jautājums. Pirmais bija jūsu negodīgais lēmums, tad vēstule un tagad jūs 
esat pretimnākoši un piedāvājat visu miermīlīgi atrisināt. Vilciens jau ir aizgājis. 

G.Avote. Bet Jūs, Līga, vēl strādāsiet līdz 18.augustam, tāpēc Jums vēl ir laiks apdomāt un pieņemt 
galīgo lēmumu. 

L.Veinberga. Lēmumu jau jūs esat pieņēmuši. Jūs varējāt mani izsaukt maija mēnesi un visu būtu 
atrisinājuši. Bet pēc šādas jūsu attieksmes, atvainojiet, bet nē. 
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S.Pilskalne. Minētajā lēmuma balsojumā es atturējos, jo nebija visa informācija. Bet tagad, saprotot 

vairāk, redzu, ka nav godprātīga attieksme pret L.Veinbergu, ņemot vērā to, ka ar citiem līdzīgas 
vienošanās ir noslēgtas. Būtu visiem jācaurskata darba koplīgums, lai tas ir visiem saprotams. 

V.Zariņš. Tāpēc jau tā ir vienošanās, kas jāparaksta abpusēji. Abām pusēm ir jāgrib parakstīt 
vienošanos par darba attiecību izbeigšanu. Ja kāda no pusēm negrib, viņu piespiest nevar. Tad tādā 
gadījumā ir uzteikums no vienas vai otras puses. Šeit vienošanās nav bijusi. Vienošanās nav. Tagad 
saka, ka ir nevienlīdzīga attieksme. Nav nevienlīdzīga attieksme. Mēs jau no paša sākuma, kad lēmām 
par šo 4.12.punktu darba koplīgumā, paredzējām, ka tas nebūs automātisks punkts par atlaišanas 
pabalsta piešķiršanu. Pirms šī darba koplīguma versija tika apstiprināta, mēs piedāvājām vienkāršāku 
punktu par to, ka pensijas vecuma darbinieks, uzrakstot iesniegumu pašvaldībai, var saņemt šo 
atlaišanas pabalstu. Kāpēc vajag to vienošanos kā tādu? Tad to nevajag. Piešķiram visiem pabalstu 
automātiski un viss. 

U.Ozoliņa. Es uzskatu, ka šī ir juridiskā blefošana. Ir jāpārskata darba koplīgums, kā to minēja 
S.Pilskalne. 

V.Zariņš. Mēs nevaram vienpusēji pārskatīt koplīgumu. 
U.Ozoliņa. Ja darba koplīgums ir spēkā, tad viņš ir spēkā un piemērojams visiem vienlīdzīgi. Kāpēc 

tieši viens cilvēks ir upuris, uz kura rēķina pēkšņi tiek mainīta attieksme? 
G.Avote. Apstākļu sakritība. 
V.Zariņš. Mēs nevienam citam arī neesam lēmuši izmaksāt atlaišanas pabalstu. 
L.Veinberga. Es atvainojos. Šeit atkal Jūs interpretējat, mainot mana iesnieguma jēgu, un tas 

notiek visu laiku. Teikšu vēl vienu reizi, ka impulss nāca no domes priekšsēdētāja puses. 
V.A.Krauklis. Varētu piekrist Zariņa kungam tikai tādā gadījumā, ja jaunajai vadībai būtu saruna ar 

L.Veinbergu, bet sarunas nebija un līdz ar to, nebija vienošanās ar L.Veinbergu. 
L.Veinberga. Izglītības iestāžu vadītājus ieceļ amatā un atbrīvo no amata ar domes lēmumu. Līdz ar 

to tas, ko Zariņa kungs teica, ka mums vajadzēja vienoties ar domes priekšsēdētāju būtu pretlikumīgi, jo 
lēmumu pieņem dome. 

V.Zariņš. Vienošanos var parakstīt ar noteikumu, ka vienošanās stājās spēkā, ja to apstiprina 
novada pašvaldības dome. 

L.Veinberga. Kāpēc šis variants netika izmantots iepriekšējos gadījumos? 
U.Ozoliņa. Es atļaušos iebilst. Mēs tagad tik un tā visu laiku “ping-pongojam”. Te neviens nav 

gatavs atcelt nepareizi pieņemto domes lēmumu. Un visu laiku tiek meklēts vainīgais. Nu labi, lai ir 
vainīgs iepriekšējais domes priekšsēdētājs. Bet tas nenozīmē to, ja iepriekšējais domes priekšsēdētājs 
ir bijis vainīgs, ka jaunajai vadībai ir jāpieņem nepareizs lēmums un ka nepareizs lēmums nebūtu 
jāgroza. 

G.Avote. Kāds ir priekšlikums, ko mēs darām tālāk? 
V.A.Krauklis. Priekšlikums vienkāršs. Sagatavot lēmumprojektu, kas atceļ minēto lēmumu un tiek 

pieņemts jauns par vienošanos ar L.Veinbergu. Un visa šī situācija tiek atrisināta. 
V.Zariņš. Minēto domes lēmumu mēs būtu gatavi atcelt. 
V.A.Krauklis. Jūs katrs runājat kaut ko savu. Sapratusi jūsu attieksmi, L.Veinberga vairāk nevēlās 

strādāt. Viņa vēlās tādu pašu attieksmi kā pret tiem darbiniekiem, kas šobrīd ir atbrīvoti saskaņā ar 
jauno kārtību. Un viņai nebūs pieņemams tas, ka domes lēmumā nav rakstīta vienošanās, par ko viņa 
lūdza savā iesniegumā. 

V.Zariņš. Pieņemam zināšanai situāciju tādu, kāda tā ir. 
V.A.Krauklis. Novada dome par jebkuru jautājumu var balsot, ja ir vēlme balsot. Mums ir skaidri 

jāpasaka to, ka valdošā koalīcija izvēlās faktiski gaidīt tiesvedību, kas noteikti būs. Un nav jābūt 
juristam, lai saprastu, ka pašvaldībai beigās būs jāmaksā. Tikai ar laika nobīdi.  

V.Zariņš. Ja mēs tagad pieņemam lēmumu slēgt vienošanos ar L.Veinbergu, tad mēs dodam zaļo 
gaismu citiem prasīt atbrīvošanas pabalstus. Ne jau žēl ir par to, ka mēs maksājam. Mēs šādā veidā 
veicinām to, kad mums vienkārši būs problēmas ar darbaspēku. Pietiekoši daudz izmantos šādu 
iespēju. 

U.Ozoliņa. Es domāju, ka šī attieksme arī rada problēmas ar darbaspēku. Tas parāda attieksmi 
pret pašvaldības darbiniekiem. 

V.A.Krauklis. Es tomēr nepiekrītu Zariņa kungam. Vēl vienu reizi. Šī nav situācija, kad cilvēks pats 
izdomāja, ka viņa tagad uzraksta iesniegumu, kurā lūdz ar vienošanos viņu atbrīvot. Absolūti loģiska 
secība. Februārī mums ir saruna, bez spiediena ar mērķi mainīt paaudzes. Jo mūzikas skolā mēs 
vienreiz nokavējām paaudžu maiņu. Pēc tam bija ļoti lielas problēmas ar to, ka tu vairāk nevari tā 
mūsdienīgi strādāt un lai izvairītos no šīs situācijas bija šī saruna, kurā es lūdzu Līgai, lai padomā, vai 
tas nebūtu labāks variants visām pusēm. Un viņa solīja padomāt. Tādēļ aprīlī radās šis iesniegums. 
Nebija tā, ka viņa sēdēja mājas un izdomāja, es arī gribu aiziet kā pārējie. Kurš varēja zināt tajā laikā, 
ka notiks izmaiņas domes vadībā un krasi mainīsies domes viedoklis? To nevarēja zināt ne 
L.Veinberga, ne es. Bet tāpēc, ka šīs izmaiņas notika, nevar radīt situāciju, ka cieš cienījamā iestādes 
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vadītāja, piedevām, pie situācijas, kad trīs citi (viens iestādes vadītājs un divi iestādes darbinieki) ir 
saņēmuši šo kompensāciju. Nu taču padomājiet ar galvu! 

G.Avote. Vai varam pabeigt šo sarunu? Es saprotu, ka paliek viss kā ir? Vismaz pagaidām. 
Jābalso nav. Teikšu paldies par darbu. 

 
A.Roga. Man vēl ir jautājums par to, kā notiek turpmākais darbs ar Rūjienas 31? Cik saprotu 

pieņemšanas-nodošanas akts vēl nav parakstīts? 
V.Šaicāns. Nomnieka pārstāvis ir atgriezies no atvaļinājuma un pieņemšanas-nodošanas akta 

parakstīšana ir procesā. 
 
U.Ozoliņa. Man ir jautājums par komunikāciju. Man ir lūgums jaunajai domes vadībai, kad sūta 

deputātiem kaut kādus e-pastus, tad tos vienkārši nepārsūtīt, bet uzrakstīt informāciju par to, vai tiek 
gaidīta atbilde no deputāta, vai tas ir nosūtīts deputātam vienkārši informācijai, vai tas ir nosūtīts ar 
domu saņemt deputāta viedokli, jo savādāk var rasties nesaprašanās. Tas ir pareizas komunikācijas 
jautājums. Un arī būtu lūgums atbildēt uz e-pastiem, piemēram, jautājumu izskatīt tad un tad. 

G.Avote. Paldies par ieteikumu. Vai vēl kādam ir ko piebilst? Nav. Tad visiem jauku dienu. Uz 
redzēšanos. Līdz nākamajai reizei. 
 
 
Sēde slēgta 2023.gada 29.jūnijā pulksten 12.27. 
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